
 
Zápis č. 7/2015 ze zasedání MK Míkovice dne 8. září 2015 v 19 hodin v hasičské zbrojnici Míkovice. 
Přítomen: Pavel Zpěvák, František Elfmark DiS., Ing. Jitka Botková, Mgr. Martina Dočekalová, Miroslav 
Kolečkář, Karel Kocourek. 
Omluven: Ing. Antonín Zpěvák, Mgr. Jana Grygarová. 
 
Program : 
1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů z minulého jednání 
3. Nové podněty, návrhy a doporučení  
4. Závěr 
 
 
Ad.1 
Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Pavel Zpěvák. V úvodu komise odsouhlasila program jednání. 
 
Ad.2 
4/4/14/MI – informace k řešení autobusové zastávky u obchodu v rámci revitalizaci centra Míkovic budou 
podány na veřejném setkání s občany dne 6. října 2015.  

Útvar městského architekta 
6/9/14/MI – realizace bezpečnostního prvku na ul. Lesní bude zahájena po převodu finančních prostředků. 
5/3/15/MI – dopravní značení u dětského hřiště v ul. Na Příkopě bude realizováno správcem komunikace. 
6/5/15/MI – oprava chodníku před RD čp. 124 na ul. Hlavní je v jednání s vlastníkem dotčené nemovitosti. 
1/8/14/MI – požadavek na umístění lavičky na dětské hřiště pod přehradou – zůstává ve sledování. 
1/5/15/MI – odstranění lavičky na hřbitově bylo provedeno, opravy ostatních laviček probíhají – zůstává ve 
sledování. Dotaz na možnost umístění popelníku u hřbitovní brány mezi lavičkami (typ popelníku jako 
„sloupek“ u Aquaparku). 
2/5/15/MI – chodníček ke hřbitovu – zátky v zábradlí usazeny, vyčištění odvodňovacího roštu zatím 
neprovedeno. Dotaz na osazení veřejného osvětlení podél chodníčku a možnosti úpravy okolí a zeleně před 
vstupem na chodníček z ul. Partyzánská.  
3/5/15/MI – urgence odstranění černé skládky v ul. U Mlýna – odstraněno, zkontrolováno.  
4/5/15/MI – sjednocení postup sečení trávy a čištění komunikací zůstává ve sledování.  
1/6/15/MI – ořez náletových dřevin při výjezdu na obchvat proveden. 
2/6/15/MI – oprava usazení poklopu kanalizační vpusti u sběrného místa provedena. 
1/7/15/MI – návrh na omezení doby vjezdu vozidel nad 8t do ul. Na Příkopě umístěním informační dopravní 
značky. Povolení vjezdu stanovit na dobu od 6:00 – 19:00 hodin.   

Odbor správy majetku města 
 
Ad.3 
2/7/15/MI - požadavek na měření rychlosti v úseku při vjezdu a výjezdu z Míkovic na Kunovice z důvodu 
zvýšeného provozu vozidel po dobu opravy komunikace I/50.    

Městská policie 
3/7/15/MI - informativní  zpráva o přípravě testování efektivity nového způsobu sběru tříděného plastového 
odpadu.  
4/7/15/MI - informativní zpráva o nové sekci na webových stránkách města „zlepši své město“.  Občané 
mají možnost nahlásit závady, nedostatky, poruchy ale i návrhy na vylepšení veřejného prostranství. 
 
Ad.4 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve 20:40 hodin.  
Příští zasedání komise se uskuteční 6. října 2015 v 18:00 hodin. 
 
 
Schválil předseda MK: Pavel Zpěvák.                           
 
Zapsala tajemnice MK: Marcela Keňová 
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